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Revisionsberättelse för 2020

I egenskap av revisorer har vi granskat sektionens verksamhet under 2020. Detta har vi gjort genom att
följa styrelsearbetet genom att närvara på möten samt läsa handlingar och protokoll. Vi har kontinuerligt
granskat sektionens bokföring och haft god kontakt med kassörerna, cafémästarna och vice sexmästare
som har korrigerat fel under tiden. Som grund till denna revisionsberättelse ligger förutom våra egna
intryck även verksamhetsberättelsen för 2020, den ekonomiska rapporten för 2020 samt budgetuppfölj-
ningen för 2020.

Verksamheten

Sektionens verksamhet har på det stora hela fungerat bra under 2020. Styrelsen har haft möten och skött
protokollförandet som det förväntas av dem. I vissa fall har protokollen kommit upp på hemsidan något
sent. Vi har haft god kontakt med sektionsordföranden och styrelsen har rådfrågat oss angående större
frågor. Enligt vår vetskap har de inte fattat några beslut som ligger utanför styrelsens mandat.

Årets verksamhetsberättelse går tydligt igenom varje punkt i verksamhetsplanen och ger en tillhörande
kommentar angående arbetet. Dock innehåller verksamhetsberättelsen i princip inga detaljer om hur sty-
relsen har arbetat med verksamhetsplanen. För få detaljer i verksamhetsberättelsen gör det svårt både
för revisorerna och sektionsmedlemmarna att granska hur arbetet har gått, och i vilken mån punkterna i
verksamhetsplanen har genomförts. Verksamhetsplanen är medlemmarnas sätt att styra organisationens
verksamhet, och det är därför viktigt att styrelsen arbetar med dessa punkter och redovisar vad som har
gjorts. Att följa upp verksamhetsplanen är i själva verket ett huvudsyfte med verksamhetsberättelsen.
Vi hade alltså önskat mer ingående beskrivningar. Däremot har tidigare styrelser fått samma kritik och
årets verksamhetsberättelse är ett stort steg i rätt riktning.

På samma spår har vi ansett att styrelsemötesprotokollen ibland också saknat detalj. Exempelvis var
det i vissa fall svårt att följa om fyllnadsvalen skett korrekt eller arbetsgruppernas redovisning. Precis
som verksamhetsberättelsen är det viktigt att kunna följa styrelsemötesprotokollen utan att själv ha när-
varat. Det är viktigt för att styrelsen ska vara transparent gentemot sektionen. Vi gav denna feedback
till styrelsen efter VT20 vilket därefter delvis har åtgärdats.

Styrelsen har en viktig uppgift i att verkställa de beslut som fattas av sektionsmötet. I vissa fall har
verkställandet av dessa beslut varit uteblivna eller fördröjda. Exempelvis, på sektionsmötet HT19 be-
slutades det att köpa glas, tallrikar och dylikt till sexmästeriet, men bara en liten del av detta har
förverkligats. Enligt reglementet §11.4.1 har de kvarvarande pengarna därför automatiskt fallit till den
fond som de äskats ifrån. Även styrdokument från detta sektionsmöte tog lång tid att uppdateras, ex-
empelvis stadgeändringar. Vi ställer oss däremot förstående till dessa förseningar i och med den rådande
coronapandemin och vill även tillägga att de har varit snabba med att uppdatera styrdokument från de
senare sektionsmötena.

Många kommentarer i budgetuppföljningen för 2020 nämner att det är bland annat tack som gjort att
resultatet blivit annorlunda. Varje funktionär är berättigad tack enligt policy för funktionärsförmåner.
Det är viktigt att tacka sina funktionärer för sitt arbete, både för att visa uppskattning men också för
att det är sektionens skyldighet. Detta är något styrelsen är väl medvetna om. Planen är fortfarande
att tacken ska genomföras men de har skjutits upp till nästa verksamhetsår, då läget förhoppningsvis är
bättre. Den nya styrelsen har tagit över frågan.



Revisionsberättelse: Sida 2 av 2

Ekonomi

Under 2020 har bokföringen skötts väl och kontinuerligt. De anmärkningar som har uppstått under grans-
kandet har åtgärdats av kassörerna, vice sexmästaren och cafémästaren. Vissa anmärkningar dröjde en
längre tid för dem att åtgärda, men i och med pandemin är detta ursäktat då tillgången till LC har
varit mer begränsad. Det har varit god kommunikation mellan oss revisorer och kassören angående det
ekonomiska läget, vilket har varit uppskattat. Vi är mycket nöjda med det lätta samarbetet.

Till följd av pandemin kan man förvänta sig en hel del avsteg från budgeten. I budgetuppföljningen
för 2020 kan man se just detta. Intäkterna skiljer sig från budgeten med ungefär +142 tkr vilket främst
har sin förklaring i utebliven verksamhet på grund av coronapandemin. När det kommer till de enstaka
kostnadsställena kan man se i budgetuppföljningen att den största differensen är hos CAF1 och ADM1.
Caféet drog in 136 tkr mindre än budgeterat, vilket är väntat då caféet har tvingats stå stängt största
delen av året. Differensen på +100 tkr på ADM1 har också rimliga förklaringar, vilket redovisas väl i
budgetuppföljningen där de bland annat nämner att fler bidrag än räknat har inkommit och att pengar
helt enkelt inte blivit använda till följd av pandemin. Utifrån de förutsättningar de har haft under året
har ekonomin skötts väl och det finns inte mycket att klaga på.

Yrkande

Vi yrkar på

att vårterminsmötet beviljar ansvarsfrihet för styrelsen 2020.

I revisionens namn,

Linnéa Rosenbecker
Revisor 2020

Jessica Lastow
Revisor 2020


